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INTERPELACJA 

Proszę  o informacje, kiedy planowana jest naprawa torowiska na ul Pa1$anickiej. W 
okolicach Wólczańskiej od wielu miesięcy pogarszający się  jego stan wymusza zmniejszanie 
dozwolonej prędkości dla tramwajów do 20 km/ h. Prowadzący dbając o dobro pasażerów 

zirmiej szaj ą  prędkość  nawet do 5 km/h 
W okolicach przejścia dla pieszych Pabianicka 1 ograniczenie wynosi 
wielokrotne już  spawanie łuków przynosi efekt krótkotrwały. 
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